
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van maandag 19 februari 2018

Aanwezig: Aderik, Aiko, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Karim, Kristien, Lise, Milko, Raf, Ruben,
Samuel, Siebe, Simme, Stephanie, Wieter, Yana

Waarnemer: Aram, Dries B, Maxim, Oberon, Steffie, Sander (vanaf 21.57 u)

Verontschuldigd: Marnik

Afwezig: Anthe, Dries DP

De vergadering wordt geopend om 21.18 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Mededelingen

� Onze beamer is gemaakt door de broer van Aiko. We gaan hem dus terug gebruiken bij vergaderingen. Als
je een beetje te vroeg aankomt voor de vergadering, zet dan de beamer en het scherm al klaar.

� Vul allemaal een ‘shift’ voor de preseskwartiertjes in. Er komen misschien nog extra mogelijkheden bij.

� De kalenders liggen in de Winagang, dus wie wil mag er eentje meenemen.

Activiteiten komende week

Olympische cantus

Er zijn niet zoveel inschrijvingen. Er zijn ook veel mensen die zich terug hebben uitgeschreven omdat ze bv. ziek
zijn. Waarschijnlijk zal er ongeveer 70 man op de cantus zijn. Je mag altijd nog extra mensen uitnodigen. De
kannen zijn aangekocht en zouden op tijd moeten aankomen. Indien dit niet zo zou zijn, kunnen we nog bij VTK
horen.

Open mic

Er is nog niemand ingeschreven om op te treden en er staan ook nog niet veel mensen van Wina op aanwezig op
het facebookevenement. Op logistiek vlak is alles geregeld. De shiften worden onderling verdeeld.

EJW bar

Er was een fout geslopen in de berekening van de prijsmarges, waardoor de cocktails 1,80 à 2 euro zullen kosten in
plaats van de voorziene 1,20 euro. Dit is wel vrij veel voor een promo, dus misschien kunnen we bij de herbegroting
nog wat geld in de bar steken. Er moeten nog twee stewardshiften ingevuld worden.
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Problem solving (inf)

Er zijn nog geen inschrijvingen. Als je eventueel zin hebt om te gaan, schrijf je dan zeker in, want het is een
gesponsorde activiteit.

Opstellen agenda PV

M Goedkeuring agenda
M Goedkeuring verslag
M Actiepuntjes vorige vergadering
M Mededelingen
M Updates
M Raden
D Evaluatie afgelopen activiteiten

� Beauty & the nerd cantus
� Kusjesbar
� Problem solving (wis/fys)
� Olympische cantus
� Open mic
� EJW bar
� Problem solving (inf)

D Activiteiten in de nabije toekomst

� Cantusweek Scientica
� Brakfestbar
� TD der Heverleese kringen
� Verbroederingscantus
� Jobfair
� Lezing De Schreye
� Vodkabar
� Highlandgames
� Scandinavische eetstand
� Escape room

D Activiteiten in de verre toekomst

� Sportbar
� Themadriedaagse
� Proffentap
� Beachsport
� Lenteconcert

M Varia

Herbegroting

Eerst wordt de exploitatie overlopen. Enkele opmerkingen hierbij:

� Het budget voor de alcoholstiften is nog steeds nodig en is nu voor de helft opgebruikt.

� Normaal gezien gaan er geen bekers meer aangekocht worden, dus hier is geen budget meer voor nodig.
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� Sinds de vorige herbegroting zijn er nog enkele Guidogidsen verkocht.

� De verzekeringen zijn nog niet afgerond.

� De kilometervergoeding voor de kelderverhuis is in de exploitatie bij kelderverhuis in plaats van bij kilome-
tervergoeding gezet.

� Bij de Wina de Poohbar stond een gratis vat, maar dit is niet gegeven.

� Normaal gezien gaan niet alle vaten verkocht geraken. Ze worden verkocht met 28 euro verlies per vat. Er
is ook een factuur gekomen van Inbev dat niet helemaal duidelijk is, maar waarschijnlijk komt dit doordat
de prijs voor leeggoed erbij geteld is.

� De Post 24 urenbar heeft heel positief gedraaid, maar er was bijna geen volk. Dit wordt opgevangen door
de bar erna (de Cantusbar).

� De inkomsten van de Cubanisto’s zijn met twee euro gedaald. Waarschijnlijk was het bij de vorige herbe-
groting nog niet helemaal juist geteld.

� Er is nog geen factuur voor de Massacantus.

� Bij de Top 50 cantus is er een vat minder opengedaan, dus de cantus heeft positief gedraaid.

� We hebben cijfers gekregen voor de cursusdienst. Van het tweede semester van vorig jaar krijgen we 990
euro. Het eerste semester van dit jaar levert ons nog eens 2173 euro extra op. Aangezien we maar 2200
euro inbegroot hadden, mag dit bedrag dus opgetrokken worden.

� De exploitatie van de Cultuurbar is aangepast, want bij de vorige herbegroting was het nog maar een
schatting.

� De Oosterse eetstand heeft heel negatief gedraaid omdat het slecht weer was en omdat de porties niet zo
goed ingeschat waren.

� De cultuurreis zal ongeveer 50 euro boven begroting draaien.

� De EJW lasershoot is nog niet geweest, maar stond wel al in het geel aangeduid op de exploitatie omdat
alle kosten al gemaakt zijn. Voor de zekerheid laten we het verschil voorlopig nog op nul staan.

� Er is maar 13 euro uitgegeven op de fakbartocht, omdat er vooral in het begin heel weinig volk was.

� We krijgen meer subsidies van de KUL, want er zijn meer eerstejaars.

� De wrap eetstand heeft negatief gedraaid omdat die verplaatst was en omdat het slecht weer was. De
croque eetstand heeft negatief gedraaid omdat er te veel ham gebruikt was. In het vervolg mogen eetstanden
misschien een beetje veiliger inbegroot worden.

� Het kerstfeestje heeft negatief gedraaid, omdat de kelner een uur langer gewerkt heeft.

� De LAN-party heeft negatief gedraaid omdat er overschot was. Er stond ook een fout in de vorige versie
van de exploitatie.

� Aangezien onze beamer gemaakt is, moeten we niet meer investeren in een nieuwe beamer.

� Er gaan geen T-shirts meer besteld worden, dus dit is afgerond.

� We gaan waarschijnlijk meer geld krijgen van de Jobfair, maar voorlopig verhogen we het bedrag nog niet.

� Er moet niet meer gëınvesteerd worden in een scherm.

� De TAP-posters mogen uit de begroting gehaald worden.

� De uitgaven voor de open mic mogen uit de begroting gehaald worden.
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In totaal hebben we nu 2613,84 euro op overschot. Dingen waar we sowieso geld in (moeten) steken:

� De prijs van de gratis vaten moet aangepast worden (ze zijn eigenlijk duurder dan nu inbegroot).

� In de Game of Bars wordt 100 euro extra gestoken, zodat er een gratis vat kan gegeven worden. Milko gaat
ook eens vragen of we hier onze restjes mogen opdrinken en dan gewoon een vast bedrag aan Gnorgl geven.

� Er wordt 30 euro in EHBO gestoken.

� Het budget van kiescomité wordt opgetrokken met 70 euro om rekening te houden met de hogere prijs voor
de gratis vaten.

� Materiaal krijgt 60 euro om werkmateriaal aan te kopen (hamer, schroevendraaiers, rolmeter, white spirit)
en 50 euro om naar het containerpark te gaan.

� We begroten 10 euro in voor een cadeautje voor de broer van Aiko (omdat hij de beamer heeft gerepareerd).

� Voor de Heverlee TD is een bakplaat nodig. Dit kan eventueel nog geregeld worden via LOKO, maar voor
de zekerheid begroten we 50 euro in.

� Er wordt 40 euro inbegroot om cantuskannen te kopen.

� We steken 70 euro in de EJW bar zodat de cocktails aan 1 euro verkocht kunnen worden.

� Er moet veel materiaal gehuurd worden voor het pokertoernooi, dus hier wordt nog 50 euro extra ingestoken.

� We investeren 10 euro in een nieuwe stroomkabel voor de beamer.

� De vaten gaan waarschijnlijk niet allemaal verkocht geraken en ze vervallen voor de Paasvakantie. We
kunnen proberen om de vaten te ruilen tegen vaten die langer goed blijven en dan kunnen ze misschien nog
gebruikt worden bij de eindejaarsbarbecue. Het verlies aan de vaten wordt opgetrokken naar 400 euro (dus
144 euro extra).

We hebben nu nog 2009,84 euro over. Dit geld wordt nog in de volgende dingen gestoken:

� We steken 500 euro extra in de eindejaarsbarbecue, zodat deze gratis wordt.

� Er wordt 385,84 euro in Bar gestoken om de prijs van de cocktails te verlagen. Dit geld zal verdeeld worden
over verschillende bars (Bar werkt dit nog uit). We moeten er wel aan denken dat we nu de keuze maken
om de prijzen van de cocktails artificieel laag te houden, wat een verkeerd beeld kan geven naar volgend jaar
toe.

� We steken 200 euro extra in het Lenteconcert voor cava, ovenhapjes, tafelversiering,...

� Er wordt 100 euro extra in de quiz gestoken zodat hier een groter evenement van gemaakt kan worden met
een degelijke prijs en betere promotie. Dit wil zeggen dat er ook meer aandacht besteed moet worden aan
het opstellen van de vragen.

� Het ereledendiner krijgt 100 euro extra.

� De Highlandgames stonden nog niet in de begroting. Hier steken we 40 euro in voor materiaal en verzeke-
ringen.

� In de wijnproeverij steken we nog 50 euro extra, zodat er een bedanking voor de gids voorzien kan worden
en wat snacks zoals brood, olijven, kaas, etc.

� Er wordt 50 euro in promotie voor de themadriedaagse gestoken.

� Materiaal krijgt 150 euro voor een schroefmachine. Je hebt dit niet supervaak nodig, maar als je het kan
gebruiken, kan je er wel echt veel tijd mee besparen.
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� De mixers zijn kapot. Er wordt 50 euro inbegroot voor een staafmixer en een gardemixer.

� We investeren 40 euro in een accespoint voor wifi in de living.

� We steken 200 euro in de Après-examenbar zodat we een gratis vat kunnen geven.

Enkele voorstellen, waar we uiteindelijk toch geen geld ingestoken hebben:

� Er werd voorgesteld om geld opzij te houden voor een eventuele toekomstige fakbar. Aangezien we op het
einde van het jaar onze overschot moeten terugstorten aan Beheerraad, is dit vrij moeilijk. Als er een goed
plan voorgelegd wordt, zal Beheerraad normaal gezien ook wel de nodige steun willen bieden.

� Het zou wel leuk zijn als het sterrenkijken een iets grotere activiteit wordt. We zouden busjes kunnen huren
om naar een sterrenwacht te gaan, maar het is moeilijk om mensen te vinden die hiermee kunnen/willen
rijden. Een bus inhuren is dan weer te duur.

� Momenteel is er een Halftimewerking, maar voor de masterstudenten zouden we ook een Fulltimewerking
kunnen invoeren. Het is wel iets te laat om daar nu nog aan te beginnen, dus het is beter dat de volgende
ploeg hier eens over nadenkt.

� Een waterkoker, maar dit zou meer door de gang gebruikt worden dan door Wina zelf.

� Een bedanking voor LBK omdat we de Gnorgl mogen gebruiken, maar het is moeilijk om een bedanking te
kopen voor een hele kring.

Varia

� Karim: ‘Stephanie, wil jij alle dingen waarvan ik gezegd had dat ik er reclame voor ging maken doorsturen
naar mij?’

� Aiko: ‘Ik weet dat we heel veel geld overhadden, maar over sommige dingen had je wel beter kunnen
nadenken. Tegen de volgende keer kan dit echt beter, zodat de herbegroting vlotter verloopt.’

� Wieter: ‘Ruben stuurde mij een berichtje over de begroting van het kerstfeestje. Hij zei: “Hey, uw kerstfeestje
heeft 1000 euro boven begroting gedraaid.”Ik kreeg al flashbacks naar toen ik in mijn excelding één dingetje
verkeerd had gezet en de begroting totaal niet meer klopte. Uiteindelijk was hij gewoon de gourmet vergeten.’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Bordjes regelen Nicky Zo snel mogelijk
Vragen of we vaten mogen ruilen Aderik Zo snel mogelijk
Geld verdelen over de bars Bar 25/02/2018

De vergadering wordt gesloten om 23.45 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 25 februari om 22 u in de Winaliving.
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